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Protokół Nr 1/10 
z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 9 grudnia 2010r. 
 

 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Pani Ewa Dembek  /lista obecności 
stanowi załącznik nr 1/.  
 
 
Pierwszym punktem porz ądku obrad było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie wyra żenia zgody na realizacj ę przez Polskie Koleje  Pa ństwowe Polskie Linie 
Kolejowe Spółka Akcyjna Centrum Realizacji Inwestyc ji modernizacji linii kolejowej E-65 
Warszawa – Gdynia na obszarze LCS Działdowo na nier uchomo ści Powiatu 
Nowomiejskiego ( działka Nr 63/1 obr ęb geod. Montowo) poło żonej w miejscowo ści 
Montowo Gmina Grodziczno. 
/ na posiedzenie wszedł Pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 
 
Pan Kłosowski poinformował, że w związku z modernizacją linii kolejowej E-65 Warszawa – 
Gdynia na obszarze LCS Działdowo, PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. Centrum Realizacji 
Inwestycji proszą o wyrażenie zgody na prawo do dysponowania na cele budowlane częścią 
działki, na której będą wykonywane roboty remontowe. 
 
Wniosek PKP Polskie Linie Kolejowe Spółka Akcyjna Centrum Realizacji Inwestycji stanowi 
załącznik nr 2. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Drugim punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia aneksu nr 1 do arkusza organizacji ro ku szkolnego 2010/2011 Poradni 
Psychologiczno – Pedagogicznej. 
/na posiedzenie weszła Pani Ewa Kalisz – Górzkowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Zdrowia i 
Polityki Społecznej/ 
 

Pani Kalisz – Górzkowska szczegółowo omówiła załącznik do projektu uchwały. 

Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 

Trzecim punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
przeznaczenia lokali u żytkowych do oddania w najem, u życzenie oraz gruntu do oddania 
w dzier żawę. 
/na posiedzenie weszła Pani Mariola Ławicka – kierownik Referatu Gospodarki Mieniem/ 
 
Pani Ławicka wyjaśniła, że do oddania w najem na okres  do 3 lat od dnia  zawarcia umowy 
przeznacza się n/w lokale użytkowe w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście 
Lubawskim  : 
- lokal użytkowy o  pow. 10,26 m2  
- lokal użytkowy o pow. 10,30 m2  
- lokal użytkowy o  pow. 10,70 m2  
Ponadto dodała, że do oddania w użyczenie przeznacza się lokal użytkowy w w/w budynku o 
pow. 23,50 m2 na okres  do 3 lat od dnia  zawarcia umowy. Pani Ławicka poinformowała, że 
przeznacza się również do oddania w dzierżawę grunt przeznaczony na dwa miejsca 
parkingowe w wiatach przy ul. Działyńskich w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
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Czwartym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
ustalenia wynagrodzenia Starosty Nowomiejskiego. 
 
Pani Trzaskalska poprosiła Sekretarza o przedstawienie przedziałów płacowych dla Starosty 
Nowomiejskiego. Ponadto zapytała jakie wynagrodzenie miał Pan Stanisław Czajka. 
Sekretarz wyjaśnił, że zgodnie z rozporządzeniem maksymalne wynagrodzenie zasadnicze 
Starosty w powiecie do 60 tys. mieszkańców może wynosić 5900 zł. Następnie  odczytał 
składniki wynagrodzenia Pana Stanisława Czajki. 
Pani Trzaskalska zaproponowała, żeby wynagrodzenie Pani Starosty było na takim samym 
poziomie jak byłego Starosty tj. maksymalna dopuszczalna stawka wynagrodzenia 
zasadniczego i dodatku funkcyjnego, dodatek specjalny w wysokości 30% wynagrodzenia 
zasadniczego i dodatku funkcyjnego. 
Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji Pani Trzaskalskiej i  zaproponowali n/w 
składniki wynagrodzenia Pani Starosty: 
- wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 5.900,00 zł,  
- dodatek funkcyjny w wysokości 1.900,00 zł, 
- dodatek za wieloletnią pracę w wysokości 20 % wynagrodzenia zasadniczego w 
wysokości 1.180,00 zł,  
- dodatek specjalny w wysokości 30 % wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego  
w wysokości 2.340,00 zł. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
Pani E. Dembek wstrzymała się od głosu. 
 
Piątym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
wst ąpienia kandydata z tej samej listy na miejsce radne go w zwi ązku z wyga śnięciem 
mandatu. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Szóstym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
delegowania radnych do Komisji Bezpiecze ństwa i Porz ądku powołanej przez Starost ę 
Nowomiejskiego. 
/na posiedzenie wszedł Pan Kazimierz Grzonkowski – naczelnik Wydziału Zarządzania 
Kryzysowego/ 
 
Pan Grzonkowski przytoczył art. 38 a ust. 5 pkt 2 ustawy z dnia 5 czerwca 1998r. o 
samorządzie powiatowym. Dodał, że do zadań w/w komisji należy m.in. ocena wszelkich 
programów związanych z bezpieczeństwem i porządkiem publicznym oraz  opiniowanie 
projektu budżetu powiatu na rok następny w zakresie spraw dotyczących  bezpieczeństwa i 
porządku publicznego. Nadmienił, że okres działalności komisji trwa trzy lata. W skład komisji 
wchodzą: przewodniczący komisji - Starosta, dwóch przedstawicieli z  Rady Powiatu, dwóch 
funkcjonariuszy policji, prokurator rejonowy oraz wybrane osoby posiadające wiedzę o 
problemach będących przedmiotem prac komisji. 
Pan Jabłoński zasugerował, żeby osoby, które zostały wybrane do Komisji Bezpieczeństwa 
Publicznego były również wydelegowane do prac w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
powołanej przez Starostę Nowomiejskiego. Stwierdził, że tematyka posiedzeń obu komisji jest 
podobna, w związku z powyższym zasadne jest delegowanie tych samych osób. 
Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia Pana Jabłońskiego. 

 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Siódmym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmian w bud żecie powiatu na rok 2010. 
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Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w budżecie powiatu na rok 2010. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
 
Ósmym punktem porz ądku było zaakceptowanie preliminarza kosztów działa lności 
Warsztatu Terapii Zaj ęciowej w Nowym Mie ście Lubawskim na 2010 rok po dokonanych 
zmianach. 
 
Zarząd jednogłośnie zaakceptował preliminarz kosztów na 2010 rok po dokonanych zmianach. 
Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Preliminarz kosztów działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowym Mieście Lubawskim na 
2010 rok po dokonanych zmianach stanowi załącznik nr 3. 
 
Dziewiątym punktem porz ądku były wolne wnioski.  
 
Pani Starosta poruszyła kwestię dotyczącą ważenia brykietu drzewnego, który jest 
wykorzystywany do ogrzewania budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3. Wniosek dotyczący ważenia 
dostarczanego brykietu został zgłoszony przez poprzedniego członka Zarządu – Pana Jana 
Czaplińskiego /koszt usługi ważenia wynosi 24,40 zł brutto/. Pani Starosta zaproponowała, żeby 
ważenie brykietu było wykonywane wybiórczo a nie każdorazowo, ponieważ generuje to 
dodatkowe koszty. 
Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji Starosty. Za głosowali: M. Buliński, K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
 
 
 
Protokół sporządziła:                                                                              Przewodnicząca 
 
 Ewelina Kwaśniewska                                                                              Ewa Demek                                                                                                                             
 
 
 


